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PROTOKÓŁ NR I/2010 

 z I sesji Rady Gminy Wierzchlas, która odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu 

Gminy dnia 1 grudnia 2010 roku. 

 Początek posiedzenia o godz. 9
00

. 

 

W sesji udział wzięli radni: 

1. Jerzy Cieślak 

2. Tadeusz Ignasiak 

3. Marcin Kowalczyk 

4. Radosław Kolbert 

5. Józef Krzeszowski 

6. Marek Leszczyk 

7. Jacek Młynarczyk 

8. Anna Olejnik 

9. Stanisław Parzyjagła 

10. Tomasz Pietrzak 

11. Barbara Puczkowska 

12.  Jan Sarowski 

13. Agata Stępińska 

14.  Ryszard Świątek 

15. Sylwia Wrzała 

Spoza rady w sesji uczestniczyli: 

1. Krzysztof Bednarek   - Wójt Gminy 

2. Leszek Gierczyk   - Sekretarz Gminy 

3. Teresa Nowak   - Skarbnik Gminy 

4. Henryk Hernant   - Przewodniczący GKW 

5. Leszek Wójcik   - Sołtys wsi Broników 

6. Krystyna Buczkowska  - Sołtys wsi Kraszkowice 

7. Stanisław Frankowski  - Sołtys wsi Przycłapy 

8. Leon Makielak   - Sołtys wsi Wierzchlas  

9. Jerzy Włodarczyk   - Sołtys wsi Strugi 
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10.  Jan Błaszczak   - Sołtys wsi Łaszew 

11.  Rafał Mostowy   - Sołtys wsi Łaszew Rządowy 

12.  Andrzej Stasiak   - Sołtys wsi Przywóz 

13.  Henryk Łuczak   - Sołtys wsi Kamion 

14.  Zbigniew Wołowiec  - Sołtys wsi Jajczaki 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie I sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ślubowanie radnych. 

3. Ustalenie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał. 

5. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy Wierzchlas 

a) powołanie Komisji Skrutacyjnej 

b) przyjęcie Regulaminu wyboru Przewodniczącego Rady Gminy  

c) zgłaszanie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Gminy 

d) prezentacja (wystąpienia) kandydatów 

e) przeprowadzenie głosowanie (tajnego) 

f) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór 

6. Przejęcie przez Przewodniczącego Rady Gminy prowadzenia sesji od Radnego 

Seniora. 

7. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

a) zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

b) prezentacja (wystąpienia) kandydatów 

c) przeprowadzenie głosowania 

d) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór. 

e) powołanie stałych komisji Rady Gminy, określenia ich zadań, oraz ustalenia ich 

przedmiotu działania i składu osobowego 

8. Sprawy różne. 

9. Zakończenie obrad I sesji Rady Gminy.  
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Sekretarz Gminy Leszek Gierczyk powitał wszystkich zebranych radnych i sołtysów 

Gminy Wierzchlas, Wójta i pracowników Urzędu Gminy oraz Przewodniczącego 

Gminnej Komisji Wyborczej Pana Henryka Hernanta. 

Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym  pierwszą sesję do czasu wyboru 

przewodniczącego Rady Gminy sesje prowadzi najstarszy wiekiem radny senior, w tej 

kadencji jest nim  Radny Józef Krzeszowski i zaprosił do prowadzenia obrad. 

 

 

Przebieg obrad sesji. 

Punkt 1. 

Otwarcie I sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności. 

          Radny Senior Józef Krzeszowski dokonał otwarcia I sesji Rady Gminy 

Wierzchlas. Powitał on nowo wybranych radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości.  

Prowadzący sesję stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum 

przy którym może obradować i podejmować prawomocne uchwały Rada Gminy. 

 

Punkt 2 

Ślubowanie radnych. 

          Radny Senior poprosił wszystkich o powstanie celem złożenia ślubowania przez 

nowo wybranych radnych. Poinformował on, że ślubowanie odbywa się w ten sposób, 

że po odczytaniu roty wywołani kolejno radni wypowiadają słowo „Ślubuję”. 

Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania „Tak mi dopomóż Bóg”. 

Następnie  Sekretarz Gminy Leszek Gierczyk odczytał rotę ślubowania: 

„Wierny Konstytucji i Prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście 

obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie 

dobro mojej gminy i jej mieszkańców.” 

Następnie Marta Kowalczyk – pracownik Biura Rady  wyczytywała  kolejno radnych 

z listy obecności, którzy po odczytaniu nazwiska wypowiadali słowa „Ślubuję, tak mi 

dopomóż Bóg”. Prowadzący sesje stwierdził, że wszyscy radni złożyli ślubowanie 

i z tym momentem objęli mandat radnego. 
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Punkt 3 

Ustalenie porządku obrad. 

Radny Senior powiedział, że porządek obrad został przygotowany przez  

przewodniczącego rady poprzedniej kadencji Pana Artura Piosczek. W związku z tym 

zapytał czy są uwagi bądź dodatkowe propozycje do porządku. Ponieważ nie było 

uwag, przewodniczący senior zaproponował, aby wprowadzić zmiany w porządku 

polegające na tym, żeby Punkt 7 „e” zamienić na  punkt 8  o takiej samej treści 

a mianowicie:  wybór stałych komisji rady gminy, określenia ich zadań, oraz ustalenia 

ich przedmiotu działania i składu osobowego 

Radny Senior poddał pod głosowanie porządek obrad wraz z wniesionymi 

poprawkami i zapytał kto z radnych jest za przyjęciem tej propozycji? 

Poinformował również że głosowanie odbywa się poprzez podniesienie ręki.  

Za było 15 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących nie było. W głosowaniu 

uczestniczyło 15 radnych. Porządek obrad został przyjęty jednomyślnie.  

Punkty 1, 2 i 3 porządku zostały zrealizowane.  

 

Punkt 4 

 

Powołanie Komisji Uchwał. 

Komisja uchwał powoływana jest jednorazowo tylko na potrzeby dzisiejszej sesji.  

Do Komisji uchwał zgłoszeni zostali: 

1. Sylwia Wrzała - zgłoszona przez radnego Jana Sarowskiego 

2. Marcin Kowalczyk - zgłoszony przez radnego Jacka Młynarczyka 

3. Anna Olejnik - zgłoszona przez radną Barbarę Puczkowską  

Wyżej wymienieni radni wyrazili zgodę na pracę w komisji. Skład komisji poddano 

pod głosowanie i przyjęto jednomyślnie. Głosowało 15 radnych.  
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Punkt 5 

 

a) Powołanie Komisji Skrutacyjnej. 

Proponuję przystąpić do powołania z radnych 3 osobowej komisji skrutacyjnej do 

przeprowadzenia wyboru przewodniczącego i wiceprzewodniczącego rady gminy. 

Przypominam, że osoby kandydujące nie mogą wchodzić w skład komisji skrutacyjnej 

Do Komisji Uchwał zgłoszeni zostali radni: 

1. Marek Leszczyk  –  zgłoszony przez radnego Marcina Kowalczyka 

2. Agata Stępińska –  zgłoszona przez radną Anna Olejnik 

3. Jan Sarowski  –  zgłoszony przez radną Sylwia Wrzała 

Wyżej wymienieni radni wyrazili zgodę na pracę w komisji. Skład komisji poddano 

pod głosowanie i przyjęto jednomyślnie. Głosowało 15 radnych. 

 

b) przyjęcie Regulaminu wyboru Przewodniczącego Rady Gminy  

Przewodniczący senior poprosił Przewodniczącego  Komisji Skrutacyjnej o odczytanie 

projektu Uchwały Nr I/1/2010 wraz z regulaminem w sprawie przyjęcia regulaminu 

wyboru Przewodniczącego Rady Gminy. Po odczytaniu uchwały, została ona poddana 

pod głosowanie i przyjęta jednomyślnie. Głosowało 15 radnych. 

Ogłoszono przerwę. 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

c) zgłaszanie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Gminy 

Radny Marcin Kowalczyk  zgłosił kandydaturę radnego Jacka Młynarczyka. 

Ponieważ nie zgłoszono więcej kandydatów zamknięto listę zgłaszania kandydatów. 

Wyżej wymieniony kandydat wyraził zgodę na kandydowanie. 

Następnie zamknięcie listy zostało poddane pod głosowanie i przyjęte jednogłośnie. 

Głosowało 15 radnych.  

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej poinformował, że zgłoszony został tylko jeden 

kandydat na Przewodniczącego Rady Gminy w związku z tym obowiązuje punk 

9 Regulaminu w sprawie Wyboru Przewodniczącego Rady Gminy.  
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d) prezentacja (wystąpienia) kandydatów 

 

Radny Jacek Młynarczyk powiedział, że jest mieszkańcem miejscowości 

Wierzchlas, po raz drugi został wybrany na radnego Rady Gminy Wierzchlas. 

W poprzedniej kadencji był Przewodniczącym Komisji Rolnictwa, Leśnictwa 

i Ochrony Środowiska. Ponadto był delegatem Gminy Wierzchlas w Radzie 

Powiatowej Izby Rolniczej. Jest pracownikiem Agencji Restrukturyzacji 

i Modernizacji Rolnictwa w Wieluniu na stanowisku starszego specjalisty do s. dopłat 

bezpośrednich dla rolników w miejscu pracy jak i kontrolami przeprowadzanymi 

u rolników. Ma  34 lata,  żonaty, jedno dziecko. Posiada wykształcenie wyższe 

o specjalności zarządzanie przedsiębiorstwem. Zwrócił się do radnych jeśli mają 

pytania to chętnie na nie odpowie.  

Radni nie mieli pytań do kandydata na przewodniczącego rady gminy.  

 

Ogłoszono 15 minutową przerwę. 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

e) przeprowadzenie głosowanie (tajnego) 

 

Komisja Skrutacyjna rozdała 15  radnym karty do głosowanie po czym radni 

przystąpili do głosowania. 

Następnie radny Jan Sarowski przewodniczący Komisji Skrutacyjnej wyczytywał 

kolejno z listy nazwiska radnych, którzy wrzucali karty do głosowania do urny. 

Ogłoszono przerwę w celu obliczenia głosów. 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

f) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór 

Komisja Skrutacyjna odczytała protokół wyboru Przewodniczącego Rady Gminy, 

który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. W głosowaniu tajnym większością 

głosów Przewodniczącym Rady Gminy Wierzchlas został radny Jacek Młynarczyk. 

Komisja Uchwał odczytała Uchwałę Nr I/2/2010 w sprawie wyboru 
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Przewodniczącego Rady Gminy Wierzchlas. Następnie uchwała poddana została pod 

głosowanie i przyjęta jednomyślnie. Głosowało 15 radnych. 

 

Punkt 6 

Przejęcie przez Przewodniczącego Rady Gminy prowadzenia sesji od Radnego 

Seniora. 

Radny Senior pogratulował nowo wybranemu przewodniczącemu Rady Gminy 

i zaprosił do stołu prezydialnego celem dalszego przewodniczenia obradom dzisiejszej 

sesji i życzył owocnej pracy i wszystkiego dobrego.  

Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim za obdarzenie go tak wielkim 

zaufaniem i dodał, że myśli, że „uda mu się nie zawieść tego zaufania i cztery lata 

kadencji upłyną na konstruktywnej pracy, nie będziemy dzielić, nie będziemy za 

bardzo osądzać, a będziemy raczej budować bo do tego jesteśmy powołani 

i mieszkańcy wobec nas mają wielkie oczekiwania, którym będzie nam na pewno 

ciężko sprostać, ale myślę, że wiele z nich uda nam się zrealizować”. Podziękował 

również przewodniczącemu seniorowi. 

 

Punkt 7 

Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

 

a) zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że Komisja Skrutacyjna pozostaje w tym 

samym składzie i czyni swoja powinność dalej. 

Radny Jerzy Cieślak zgłosił kandydaturę radnej Barbary Puczkowskiej , która wyraziła 

zgodę na kandydowanie. 

Radny Tadeusz Ignasiak zgłosił kandydaturę radnego Tomasza Pietrzaka, który  

wyraził zgody na kandydowanie. 

Zamknięto listę zgłaszania kandydatów. 

Następnie zamknięcie listy zostało poddane pod głosowanie i przyjęte jednogłośnie. 

Głosowało 15 radnych.  
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b) prezentacja (wystąpienia) kandydatów 

Radny Tomasz Pietrzak -  ma 23 lata pierwszy raz jest radnym Rady Gminy 

Wierzchlas. Jest studentem Politologii na Uniwersytecie Śląskim w Katowicach na 

studiach dziennych ze specjalizacją samorządową, zdobyta wiedza przyda się przy 

pracy w Radzie Gminy. 

 

Radna Barbara Puczkowska – ma 42 lata, wykształcenie średnie zawodowe ze 

specjalizacją pielęgniarka środowiskowo-rodzinna. Wybrana została radną drugiej 

kadencji. Jest przedstawicielem Okręgowej Izby Pielęgniarek i Położnych okręgu 

Wieluń kadencji 2007 – 2011. Od urodzenia mieszka na terenie Gminy Wierzchlas, od 

kilkunastu lat pracuje na terenie gminy Wierzchlas w Niepublicznym Zakładzie 

Podstawowej Opieki Zdrowotnej „HIPOKRATES” w Kraszkowicach z filią 

w Wierzchlesie. Ma jedną córkę studentkę. 

Ogłoszono przerwę w celu przygotowania kart do głosowania na 

wiceprzewodniczącego rady. 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

c) przeprowadzenie głosowania 

Komisja Skrutacyjna rozdała 15  radnym karty do głosowanie po czym radni 

przystąpili do głosowania. 

Następnie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej wyczytywał kolejno z listy nazwiska 

radnych, którzy wrzucali karty do głosowania do urny. 

W głosowaniu tajnym większością głosów Wiceprzewodniczącym Rady Gminy 

Wierzchlas została radna Barbara Puczkowska, która otrzymała 10 głosów, a radny 

Tomasz Pietrzak otrzymał 5 głosów. Głosowało 15 radnych. 

Następnie Komisja Uchwał odczytała Uchwałę Nr I/3/2010 w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Wierzchlas. Następnie uchwała poddana została 

pod głosowanie i przyjęta jednomyślnie. Głosowało 15 radnych. 
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Przewodniczący Rady Gminy pogratulował radnej Barbarze Puczkowskiej i poprosił 

o zajęcie miejsca przy stole prezydialnym. 

Wiceprzewodnicząca Barbara Puczkowska podziękowałam radym kolegom 

i koleżankom za oddane na nią głosy i zobowiązała się jak najlepiej wypełniać 

powierzone jej obowiązki.  

 

Punkt 8 

Powołanie  stałych komisji Rady Gminy, określenie ich zadań, oraz ustalenie ich 

przedmiotu działania i składu osobowego. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk powiedział, że zgodnie z § 17 

Statutu Gminy Wierzchlas „do pomocy w wykonywaniu swoich zadań Rada powołuje 

stałe lub doraźne komisje, które podlegają Radzie”. W skład komisji wchodzą tylko 

radni. Ponadto Rada kontroluje działalność wójta, gminnych jednostek 

organizacyjnych oraz jednostek pomocniczych w tym celu powołuje Komisję 

Rewizyjną. Następnie Przewodniczący poinformował radnych, kto do jakiej komisji 

się wpisał.  

Przewodniczący Rady Gminy odczytał poszczególne składy osobowe Komisji. 

Do Komisji Rewizyjnej  zapisało się 6 radnych, a Komisja ta powinna być w składzie 

pięcioosobowym, w związku z tym Przewodniczący zapytał czy ktoś z Komisji 

Rewizyjnej chciałby dobrowolnie przejść do Komisji Rolnictwa.  

Radny Marcin Kowalczyk zaproponował aby osoby, które zdeklarowały się do pracy 

w poszczególnych komisjach  przeprowadziły w nich  rozmowy.  

Radny Jan Sarowski  - Komisja Rewizyjna jest bardzo ważną Komisją 

i w poprzedniej Kadencji pełnił funkcję zastępcy przewodniczącego Komisji. Powinny  

się w niej znieść osoby znające się na finansach, budżecie i samorządzie. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał poszczególne składy osobowe Komisji. 

 

Przewodniczący Rady  Jacek Młynarczyk nadmienił, że w tym roku rozpoczęła się 

budowa oczyszczalni ścieków w Krzeczowie, a następną miejscowością są 
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Kraszkowice w związku z powyższym zwrócił się do radnych z okręgu Kraszkowice 

o zadeklarowanie się  do pracy w Komisji Rolnictwa i czuwanie nad postępem prac. 

Radny Stanisław Parzyjagła powiedział, że nie za bardzo zna się na rolnictwie i nie 

widzi swojej osoby w Komisji tejże, zna się na innych sprawach, ponadto w kadencji 

2002–2006 pełnił funkcję zastępcy przewodniczącego Komisji Rewizyjnej i zna się na 

pracy w tej Komisji.  

Radny Józef Krzeszowski powiedział, że powstał problem w ustaleniu składu 

osobowego komisji rewizyjnej w związku z tym należałoby ogłosić przerwę, a radni 

którzy zdeklarowali się do pracy w tej komisji niech przeprowadzą rozmowy,  

ustosunkują się do problemu spróbują go rozwiązać.  

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisja ,która ma pełny skład osobowy 

może podczas przerwy wybrać ze swego grona Przewodniczącego 

i Wiceprzewodniczącego.  

 

Ogłoszono dziesięciominutową  przerwę. 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Przewodniczący odczytał proponowany skład Komisji Oświaty, która jako pierwsza 

wyłoniła ze swego grona Przewodniczącego. Poprosił on przedstawiciela Komisji 

o przedstawienie poszczególnych kandydatów i ich funkcji w komisji. Następnie  Rada 

Gminy przystąpi do głosowania na zgłoszonych kandydatów.  

 

Radna Barbara Puczkowska  zgłosiła kandydaturę radnego Marcina Kowalczyka na 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu, a na 

Wiceprzewodniczącą Annę Olejnik. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie kandydaturę 

radnego Marcina Kowalczyka, który wyraził zgodę na kandydowanie na 

przewodniczącego Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu pod głosowanie.  

Następnie kandydatura poddana została pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie. 

Głosowało 15 radnych. 

Skład Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu: 
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1. Marcin Kowalczyk  - Przewodniczący Komisji 

2. Anna Olejnik   - Członek 

3. Józef Krzeszowski   - Członek  

4. Tomasz Pietrzak   - Członek 

5. Barbara Puczkowska  - Członek 

 

Przewodniczący Rady Gminy dodał, że kandydatura na Wiceprzewodniczącego nie 

będzie poddawana pod głosowanie, ponieważ jest to decyzja składu Komisji, która ze 

swojego składu wybiera Wiceprzewodniczącego.  

Następnie poprosił przedstawiciela składu Komisji Rewizyjnej o przedstawienie 

podjętej decyzji i czy komisja, doszła do porozumienia. 

Radna Sylwia Wrzała – powiedziała, że Komisja Rewizyjna nie doszła do   

porozumienia jeśli chodzi o ilość osób w składzie i zwróciła się o podjęcie głosowania 

w tej sprawie. Jest sześciu kandydatów i żaden z nich nie wyraża zgody na przejście 

do komisji Rolnictwa. 

 

Radny Józef Krzeszowski – Komisja Rewizyjna ma specjalne zadania jest to ciało, 

które służy radzie do sprawowania funkcji uchwałodawczej, jest to bardzo ważna 

Komisja, swoim działaniem pomaga w realizacji zadań zgodnie z ustawa 

o samorządzie. Radny uważa, że w tej Komisji powinny zasiadać osoby bardzo 

znające się na podejmowanych sprawach i jedna osoba powinna przenieść się do 

Komisji Rolnictwa, ponieważ nie jest to żadną ujmą  być członkiem Komisji 

Rolnictwa. Zdaniem radnego to, co się dzieje jest dziwne i jeszcze raz porosił osobę 

która powinna dobrowolnie  przejść z komisji rewizyjnej do komisji rolnictwa  bez 

potrzeby przeprowadzania głosowania. 

 

Radny Stanisław Parzyjagła powiedział, że radni z Kraszkowic zachowują się 

bardzo racjonalnie ponieważ, w każdej z Komisji znajduje się jeden przedstawiciel 

i tak powinno zostać. A w skład Komisji Rewizyjnej wchodzi 2 przedstawicieli 

z Wierzchlasu i Toporowa. 

Radny Józef Krzeszowski zgodził się z przedmówcą i jeden radny z Toporowa 

powinien przejść do Komisji Rolnictwa. 
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Radny Jerzy Cieślak podobna sytuacja jest z Wierzchlasem w Komisji Rolnictwa nie 

ma żadnego przedstawiciela z Wierzchlasu. 

Przewodniczący Rady Gminy skierował głębokie ubolewanie, ze nikt nie chce być 

członkiem Komisji Rolnictwa, której sam był Przewodniczącym przez 4 lata 

w poprzedniej kadencji. 

 

 Radny Józef Krzeszowski stawianie parytetu partyjnego nad interes lokalny jest 

wielce  niemoralne. W tym przypadku funkcjonuje tzw. „prawo wojenne” – zwycięzca 

bierze wszystko ale branie wszystkich funkcji przez  jeden Komitet wyborczy jest 

prawem zbójeckim. Radny jest zdania, że jeśli jest 5  komitetów wyborczych to każdy 

z  tych komitetów mógłby podjąć przewodniczenie w danej Komisji, a jeśli tak się nie 

stanie to Rada Gminy nie dojdzie do porozumienia i konsensusu i będą tylko 

niepotrzebne zatargi.  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk zakończył dyskusję . 

 

Ogłoszono dziesięciominutową  przerwę. 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Rada Gminy jednogłośnie zdecydowała na przeprowadzenie głosowania tajnego 

w kwestii  wyboru składu osobowego Komisji Rewizyjnej. Głosowało 15 radnych. 

 

 Powołano nową Komisję Skrutacyjną w skład której weszło 3 radnych do 

przeprowadzenia wyboru składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy. 

Przypominam, że osoby kandydujące nie mogą wchodzić w skład komisji 

skrutacyjnej. 

1. Tomasz Pietrzak  –  zgłoszony przez radną Sylwia Wrzała 

2. Agata Stępińska –  zgłoszona przez radną Sylwia Wrzała 

3. Marcin Kowalczyk  –  zgłoszony przez radną Sylwia Wrzała 

Radny  Marcin Kowalczyk ustąpił miejsca pracy w komisji skrutacyjnej  radnemu 

Józefowi Krzeszowskiemu, który wyraził zgodę na prace w w/w Komisji. 
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Pozostali wymienieni radni  również wyrazili zgodę na pracę w komisji. Skład komisji 

poddano pod głosowanie i przyjęto jednomyślnie. Głosowało 15 radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował radnych że karta do głosowania zawiera 

6 nazwisk spośród których wybiera się 5 – osobową Komisję Rewizyjną. Osoba  która 

otrzyma najmniej głosów przechodzi do Komisji Rolnictwa. Następnie przekazał  

karty do glosowania Komisji Skrutacyjnej  

Przed rozdaniem kart do głosowania nastąpiła prezentacja kandydatów do Komisji 

Rewizyjnej: 

1. Jerzy Cieślak – nie ma obowiązku dokonywania prezentacji powiedział, że nie 

jest członkiem żadnej partii.  

2. Marek Leszczyk  - członkowie poprzedniej rady znają go doskonale, posiada 

wykształcenie średnie, i doskonale się sprawdzi jako członek Komisji 

Rewizyjnej. 

3. Radny Stanisław Parzyjagła - przez 4 lata kadencji 2002 – 2006 był 

wiceprzewodniczącym Komisji Rewizyjnej i nadal widzi się jako członek tej 

Komisji.  

4. Jan Sarowski – pracował przez 4 lata minionej kadencji również na stanowisku 

wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Dodał, że jeśli miałby pracować 

w Komisji Rolnictwa to nie wie,  co by tam robił bo nie zna się na tej pracy.  

5. Ryszard Światek - jest już trzecią kadencję radnym Rady Gminy i również 

w kadencji 2002 – 2006 był członkiem Komisji Rewizyjnej. 

6. Sylwia Wrzała – zaznaczyła na wstępie, że nie miały być brane pod uwagę 

żadne opcje polityczne bowiem działamy dla wspólna naszej gminy i dobra 

naszych mieszkańców. Dodała, żeby nie traktować jej jako osoby obcej bo do 

tej pory to odczuwa, ponieważ dwa razy kandydowała na stanowisko Wójta 

Gminy, ale to nie oznacza, że jej współpraca jako Przewodniczącej Rady 

Rodziców jest negatywna bowiem ocenia ją bardzo dobrze. Jako 

Przewodnicząca Rady Rodziców Szkoły Podstawowej w Wierzchlesie 

współpracuje   zarówno z Wójtem jak i z Panią Skarbnik i nie może w tym 

temacie powiedzieć żadnego złego słowa. Ponadto bardzo dobrze zna się na 

gospodarce finansowej, posiada wykształcenie wyższe magisterskie w kierunku 
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zarządzanie finansami oraz rachunkowość i podatki opanowane na profilu 

bardzo dobrym, posiada doświadczenie zawodowe w kontroli, 

w sprawozdaniach i w budżetowaniu w związku z tym najlepiej nadaje się do 

pracy w  Komisji Rewizyjnej, a współpraca z Wójtem i Panią Skarbnik będzie 

bardzo dobrze funkcjonowała, a o to przede wszystkim chodzi. 

 

Następnie Komisja Skrutacyjna rozdała radnym karty i przystąpiła do głosowania. 

 

Następnie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Agata Stępińska wyczytywała 

kolejno z listy nazwiska radnych, którzy wrzucali karty do głosowania do urny. 

Po podliczeniu głosów Komisja skrutacyjna odczytała protokół . 

W głosowaniu tajnym większością głosów w skład Komisji Rewizyjnej weszli: 

1. Cieślak Jerzy 

2. Leszczyk Marek 

3. Sarowski Jan 

4. Świątek Ryszard 

5. Wrzała Sylwia 

W głosowaniu uczestniczyło  15 radnych. 

Najmniej głosów otrzymał radny  Stanisław Parzyjagła, tym samym stał się członkiem 

Komisji Rolnictwa. 

Radny Stanisław Parzyjagła  powiedział, że akceptuje i szanuje wybór Rady Gminy.  

Komisja Skrutacyjna została rozwiązana. 

 

Ogłoszono pięciominutową  przerwę. 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Radna Agata Stępińska zgłosiła kandydaturę radnego Tadeusza Ignasiaka na 

Przewodniczącego  Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska   

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie kandydaturę 

radnego Tadeusza  Ignasiaka, który wyraził zgodę na kandydowanie na 

przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska  pod 

głosowanie.  
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Następnie kandydatura poddana została pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie. 

Głosowało 15 radnych. 

Skład Komisji Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska  

1. Tadeusz Ignasiak  - Przewodniczący Komisji 

2. Radosław Kolbert  - członek  

3. Stanisław Parzyjagła - członek 

4. Agata Stępińska  - członek 
 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że Komisja Rewizyjna ze swojego składu 

nie wybrała Przewodniczącego, ponieważ jest dwóch kandydatów tj. radny Jerzy 

Cieślak i radna Sylwia Wrzała w związku z tym obie kandydatury zostaną poddane 

pod głosowanie  według kolejności alfabetycznej  i tak: 

Radny Józef Krzeszowski wyraził swoja opinie odnośnie głosowania na radną Sylwię 

Wrzała, a przeciwko  radnemu Cieślakowi. Do osoby Pana Cieślaka nie ma żadnych 

zastrzeżeń ale jako do kandydata uważa, że do tej pory brane było kryterium 

geograficzne. Kraszkowice ustąpiły funkcji Przewodniczącego Komisji jak również ja 

ustąpiłem miejsca z pełnienia funkcji przewodniczącego Komisji Oświaty. Najwięcej  

głosów przy głosowaniu składu Komisji  Rewizyjnej otrzymał radny Jan Sarowski  

z Wierzchlasu i to jemu powierzono mandat dlatego funkcję Przewodniczącej powinna 

pełnić Pani Sylwia Wrzała, ponieważ  jest najodpowiedniejszą osobą na tą funkcję, co 

sama przedstawiła. Jak zrobione zostanie inaczej to te wybory sa tylko farsą. 

Ponieważ nie było więcej pytań i uwag Przewodniczący poddał kandydatury radnych 

pod głosowanie  i tak: 

Kto jest za tym aby Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został radny Jerzy Cieślak 

„za” było 10 radnych,  5 radnych było „przeciw” nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Kto jest za tym aby Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej została radna Sylwia Wrzała 

„za” było 5 radnych,  9 radnych było „przeciw”  1 radny „wstrzymał się” od głosu. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, ze większością głosów 

Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został radny Jerzy Cieślak. 
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Radna Sylwia Wrzała udowodniliśmy sobie sami  przed sobą, że wybory są farsą,  

niestety ja zawsze będę miała coś do powiedzenia i współczuje Państwu pracy i życzę 

powodzenia.  

Radny  Józef Krzeszowski radny uważa, że to co zostało przed chwilą dokonane  jest 

zwykłym „zakneblowaniem przez organ wykonawczy ust radzie gminy”, uważa że 

obrady Rady Gminy będą sterowane i zwrócił się  do pana Przewodniczącego, aby nie 

pozwolił, aby radni byli ubezwłasnowolnieni  i prowadzeni na sznureczku i żeby radni 

byli maszynką do głosowania bo takie zapędy są organu wykonawczego.  

Radny Marcin Kowalczyk wybrani zostaliśmy w naszych okręgach wyborczych 

i niewyobrażany sobie żebyśmy byli przez kogoś kierowani  i każdy głosuje według 

własnego uznania. 

Radny  Józef Krzeszowski advocent jest pan radnym kolego bardzo młodym i Pan 

nie widzi co się tu dzieje. Decyzje mieszkańców są najważniejsze, ale decyzje 

podejmowane w radzie Gminy są ukartowane i realizowane  na zasadzie „prawa 

wojennego – gdzie zwycięzca bierze wszystko” są to gierki prowadzone przez organ 

wykonawczy, aby tak ustawić Radę by nie mogła nic konkretnie zdziałać  to do czego 

nas zobowiązali wyborcy, bo każdy z nas przynosi tu partykularne interesy swoich 

wyborców i Rada jest platformą na której się ścierają  wszystkie te interesy i o to 

chodzi, aby te tarcia prowadziły do tego,  żeby osiągnąć konsensus. Na obecną chwilę 

radny nie widzi w tej radzie możliwości osiągnięcia konsensusu, który służyłby  

rozwojowi w miarę  optymalnego rozwoju gminy i naszych wyborców którzy nas 

powołali. 

Radny Stanisław Parzyjagła  udowodniliśmy dziś jak Rada jest niekonsekwentna 

dlatego, że jeśli głosujemy za jedna kandydaturą, a potem głosujemy za drugą 

i wstrzymujemy się od głosu, to cos jest nie tak.  Dodał, że Komisja Rewizyjna to nie 

jest klub wzajemnej adoracji, bo to jest bardzo poważna Komisja i jeśli na samym 

początku mamy taki falstart to źle wróżę tej radzie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk powiedział, że nie wróży źle tej 

Radzie tylko wszyscy powinniśmy się wziąć do pracy i mniej dyskusji, a więcej 
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owocnej pracy i obrad na komisjach to prężniej i szybciej będzie podejmować  decyzje 

ta rada. 

Następnie Przewodniczący Jacek Młynarczyk poprosił Martę Kowalczyk                      

o  odczytanie Uchwały Nr I/4/2010 w sprawie powołanie stałych komisji Rady Gminy, 

określenia ich zadań, oraz ustalenia ich przedmiotu działania i składu osobowego. 

Następnie uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta większością głosów 

„za”  było 11 radnych , 4 radnych było „przeciw”. Głosowało 15 radnych. 

 

Punkt 9 

Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Komisje na swoich posiedzeniach 

mogą ale nie muszą wybrać sobie sowich wiceprzewodniczących .  

Poinformował radnych i sołtysów, że następna sesja jest w poniedziałek 

tj. 6 grudnia  2010 r. o godzinie 9
00

 .  

 

Radny Józef Krzeszowski  - zgłosił wniosek o zainstalowali na Sali obrad  komputer 

z drukarką nawet przechodzoną to ułatwi prace Komisji Skrutacyjnej przy pisaniu 

protokołu i ułatwi również sprawne przeprowadzanie obrad i prosił o wzięcie tego 

tematu pod uwagę. 

 

Punkt 10 

 

Zakończenie obrad I sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że porządek dzisiejszej sesji został 

wyczerpany, podziękował wszystkim za udział.  

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady  I sesji Rady Gminy Wierzchlas 


